
 
 
 

Svar på interpellation ställd av Socialdemokraterna 
– Vad vill Alliansen med Östergötlands museum? 
 

Ser det borgerliga styret några problem med att deras avslag på museets äskande kan 
komma att leda till kraftigt höjda entrépriser för barn, unga och vuxna? 
 
För att Östergötlands museum ska kunna säkra sitt basuppdrag som anges i den regionala 
kursplanen utan att behöva höja entréavgifter tillskjuter vi medel för 2022 tillsammans med 
Region Östergötland. Genom detta säkerställer vi att Östergötlands museum kan följa sina 
planer och fortsätta vara tillgängligt för Linköpingsborna och länets besökare. 
 
Är tanken från det borgerliga styret i Linköping att regionen ska stå ensamma om att 
tillföra medel till en verksamhet vars lokaler i huvudsak är förlagda i Linköping? 
 
Nej, vi har för avsikt att följa det avtal vi har med regionen. Huvudmän för Östergötlands 
museum är Region Östergötland och Linköpings kommun som båda står för driftsbidraget till 
museets verksamhet. I vår budget för 2022 har vi avsatt medel för detta och nu tillskjuter vi 
ytterligare medel. Samtidigt vill vi få till en bättre struktur och långsiktighet i dialogen med 
regionen. Detta för att skapa klara och tydliga förutsättningar för Östergötlands museum att 
verka i. Detta arbete har vi redan påbörjat tillsammans med regionen. 
  
Kommer det borgerliga styret verka proaktivt för att få till ett samtal med staten i 
Kultursamverkan senare i höst? 
  
Vi för redan kontinuerliga samtal med regionen som är vår statliga samarbetspartner i 
kulturfrågor. Dessa samtal kommer att fortsätta och förmodligen intensifieras när 
budgetprocessen är klar. 
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